
Protokoll styrelsemöte 

  

Styrelsemöte Slättens Samfälldhetsförening den 27 oktober kl.18.30- 19.10 via videomöte 

Messenger 

 

Beslutande: 

Johan Hassing  ordförande  

Magnus Sefastsson 

Monica Andersson 

Nina Wallberg 

Ersättare. Paula Berntsson, tjänstgörande  

 

§24 Öppnande och godkännande av dagordning  

Johan Hassing hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

Styrelsen beslutade  

att  fastställa dagordningen 

 

§25  Föregående protokoll  

Styrelsen beslutade  

att  lägga föregående protokoll till handlingarna. 

 

§26Ärenden från föregående styrelsemöte 2020-09-23 

 

a) Alexander redovisar offerten Lantmäteriet angående ny förrättning för 

asfaltering 

Alexander meddelat på messenger chatten att kostnaden för en ny förrättning är på 

gång och beräknas.  

Styrelsen beslutade  

att Alexander rapporterar på  nästa möte 

 

b) Alexander redovisar offerten Lantmäteriet angående ny förrättning för 

belysning 

Alexander meddelat på messenger chatten att kostnaden för en ny förrättning är på 

gång och beräknas. 

 

Styrelsen beslutade  

att Alexander rapporterar på nästa möte 

 

c) Alexander redovisar utrymme för dropbox via hemsidan 

Alexander infomerar via messenger chatten att han kommer lägga tid på att 

uppdatera hemsida nästa vecka. Vidare informerar Alexander att föreningen inte 

har något dropbox utrymme på one.com där som vi har vårt webbhotell. 

Styrelsen beslutade  

att ta upp frågan  på nästa möte  



d) Monica redovisar offert från Fredrik angående sprängning på vägen 

 

Styrelsen beslutade  

att  Monica redovisar en offert på nästa möte 

 

e) Monica redovisar offert från Fredrik angående ombyggnation på vägen. 

 

Styrelsen beslutade  

att Monica redovisar en offert på nästa möte 

 

§27 Inköp av grus till vägen i samband med arbetsdagen 2020-10-10 

 

Styrelsen beslutade  

att godkänna inköp av grus till vägen för 3295,13 kr 

 

 

§28 Fakturering av nybyggnation på vägen 

 

Styrelsen beslutade  

att Fakturera Gullö 1:99 en byggavgift på 15000 kr 

att  Fakturera Skålvisered 1:32, 1:9 en byggavgift på 15000 kr 

att  ge Johan är uppdrag hälsa välkommen till de nya grannarna på Skålvisered 1:31 

under helgen 1-2 november. Johan kontaktar Monica när välkomnandet är klart. 

Monica skickar handlingar om vad som gäller på vägen till de nyinflyttade, efter 

att Johan har hälsat välkommen.  

 

§29 Ekonomi 

 

Nina informerar om att vi har 149581,82 kr på föreningens bankkonto 

 

§30  Övrigt 

Johan har mätt vägen vändplanen in till Gullö 1:31. Johan kommer att räkna om för 

nya andelstal för de medlemmar som bor utmed denna sträcka. 

 

§31 Nästa möte 

 

Styrelsen beslutade  

att Nästa styrelsemöte blir den 2 december  kl.18.30 digitalt  

 

_________________________  

Vid protokollet  

 

 

Monica Andersson 

 

 


